

## Declaration

## إقرار

Please Type the form

الرجاء طباعة النموذج

Date: .....

التاريخ .....

Civil ID: ..... : الرقم المدني Name: ..... : الاسم

Work Place: ..... : مكان العمل

Civil ID: ..... : الرقم المدني Name: ..... : الاسم

Work Place: ..... : مكان العمل

Civil ID: ..... : الرقم المدني Name: ..... : الاسم

Work Place: ..... : مكان العمل

Civil ID: ..... : الرقم المدني Name: ..... : الاسم

Work Place: ..... : مكان العمل

We confirm and declare that:

نؤكد و نقر أن:

The information provided in the Applicant Disclosure Form is true and complete.

المعلومات الواردة في نموذج طلب براءة الاختراع من طرفي صحيحة و كاملة.

We have not submitted disclosures to any another registration office.

لم يسبق لنا أن تقدمنا به لجهة تسجيل أخرى.

The information provided in the Applicant Disclosure Form is not part of a Master's thesis or a Ph.D. dissertation granted from another institution or university, and does not breach any intellectual property rights belonging to any third parties.

المعلومات الواردة في نموذج طلب براءة الاختراع ليست نتاج مشروع ماجستير أو دكتوراه مع أي جامعة أخرى غير جامعة الكويت، و أنها لا تنتهك حقوق الملكية الفكرية لطرف ثالث.

This invention is not a result of or related to a funded research project.

هذا الاختراع لم ينتج عن مشروع بحث ممول أو يتعلق به.

The information provided in the Applicant Disclosure Form will be kept strictly confidential and shall not be disclosed.

نؤكد و نقر التزامنا بالمحافظة على سرية المعلومات الواردة في نموذج طلب براءة اختراع و عدم الإفصاح عنها .

I confirm that after the invention has been officially patented and granted its patent

أتعهد بأنه عند صدور شهادة حصول الاختراع على حق براءة الاختراع رسمياً، بالأبشأ أي

certificate that I shall not commercialize the patented invention without the prior approval of the Patent Office of Kuwait University.

أجراءات لتسويق الاختراع إلا بعد موافقة مكتب براءات الاختراع بجامعة الكويت خطياً.

We shall not advertise through any means of communication that an invention has been patented until after the approval of Kuwait University, provided that official approval of the patent registration application by the relevant patent authority has been obtained. This approval is achieved by issuance of an official certificate patenting the invention or dated notification of acceptance by the designated patent authority. Proper acknowledgment of Kuwait University as patent assignee shall be made.

أنتعهد بأن لا أعلن عن حصول الإبتكار على براءة اختراع بأي وسيلة إعلامية إلا بعد موافقة جامعة الكويت وذلك عند الموافقة الرسمية على منح براءة الاختراع من السلطة المختصة بذلك. تشمل هذه الموافقة حصول الاختراع على شهادة تفيد ذلك أو إخطار بتاريخه بالموافقة من السلطة المختصة. يجب ذكر اسم جامعة الكويت كمالكة لبراءة الاختراع في جميع الأحوال.

Name:

الاسم :

Signature:

التوقيع :

IPRP-02 v1.1